



鄰舍輔導會錢仲展紀念中醫診所

惡劣天氣下診所服務安排

惡劣天氣警告信號	診所服務安排
-1 號或 3 號颱風信號 -黃色或紅色暴雨警告	訊號懸掛期間，診所服務照常。
-8 號或以上颱風信號 -黑色暴雨警告	1. 信號懸掛期間，診所服務暫停。 2. 信號於診所服務時間內除下： <u>星期一至五</u> 下午 4:30 或之前除下，診所將於 2 小時內恢復服務； 下午 4:30 以後除下，當日診所服務暫停。 <u>星期六</u> 下午 3 時或之前除下，診所將於 2 小時內恢復服務； 下午 3 時以後除下，當日診所服務暫停。

以上安排可因特殊情況而修改，並以本診所最後公佈為準。



C.C. Chien Memorial Chinese Medicine Clinic

Bad Weather Service Arrangements

Signal / Notice	Clinic Service Arrangement
<ul style="list-style-type: none">- Typhoon Signal No.1 or 3- Rainstorm "Amber" or "Red" Warning Signal	Service remains normal.
<ul style="list-style-type: none">- Typhoon Signal No. 8 or above- Rainstorm "Black" Warning Signal	<ol style="list-style-type: none">1. Signal in force during service hours, service suspends.2. Signal is cancelled during service hours: <u>Monday to Friday</u> If signal is cancelled at or before 4:30p.m., service will resume in 2 hours. If signal is cancelled after 4:30p.m., service will suspend. <u>Saturday</u> If signal is cancelled at or before 3p.m., service will resume in 2 hours. If signal is cancelled after 3p.m., service will suspend.

The above arrangements may be changed due to special circumstances, the final announcement of the clinic shall prevail.